
JÕHVI GÜMNAASIUM
HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 4 (2022/23. õa)

06.06.2023 nr 1-5/23/2

Toimumiskoht: Jõhvi Gümnaasium; Google Meet veebikeskkond

Toimumisaeg: 06.06.2023

Algus: kell 17:30, lõpp: kell 18:00

Koosoleku juhataja: Anne Palmiste

Protokollija: Ave Pae

Võtsid osa: (11 liiget): Ave Pae, Reelika Rannamäe, Anne Palmiste, Tea Allikmäe, Marina

Lillak, Tatjana Kaupmees, Vello Salla, Oliver Villers, Hannes Reinula, Sirle Sommer-Kalda,

Olev Mihkelson.

Puudusid (3 liiget): Triin Kaaver, Riine Urbala, Maris Toomel.

Kutsutud: direktor Tatjana Ait, õppejuht Kristelle Kaarmaa

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Päevakord:

1. Päevakorra kinnitamine / kvoorumi olemasolu tuvastamine

2. Arvamuse andmine Jõhvi Gümnaasiumi arengukavale

3. Otsustus Jõhvi Gümnaasiumi lõpuaktusel osalemise kohta

4. Muu info Jõhvi Gümnaasiumi direktorilt

5. Jooksvad küsimused

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

1.Päevakorra kinnitamine.

Hoolekogu esimees Anne Palmiste tegi ettepaneku kinnitada päevakord.

Poolt: 11 . Vastu: 0

Otsustati: Kinnitada päevakord.

2. Arvamuse andmine Jõhvi Gümnaasiumi arengukavale

Jõhvi Gümnaasiumi õppejuht Kristelle Kaarmaa andis ülevaate dokumendi kohta.

Hoolekogu liige Tea Allikmäe uuris sõnastuse kohta dokumendis, kuidas on rohkem

kasutusel - “partnerid või toetajad”? Koolidirektori sõnul kasutab kool mõlemaid väljendeid

ehk meie partnerid on ka alati meie toetajad. Samuti nõustus õppejuht Kristelle Kaarmaa, et



sõnad on sünonüümid ja kasutame mõlemaid.

Hoolekogu liige Sirle Sommer-Kalda andis dokumendi kohta positiivset tagasisidet ja

täpsustas dokumendis olevat põhikooli õpilastele pakutavate täienduskursuste mõistet.

Tatjana Ait selgitas, et täienduskursus ongi juba käimasoleva põhikooli aine täiendamine,

huvi suurendamine aine vastu, mitte põhikooli õppeainete dubleerimine. Kursuste nimetamine

täienduskursuseks on sõnastatud teadlikult. Hoolekogu esimees Anne Palmiste soovis

täpsustada, kas täienduskursused mõiste on olnud läbiv. Direktori sõnul on mõistet kasutatud

läbivalt dokumentides ja ka praktiliselt.

Hoolekoguliikmed tunnustasid arengukava dokumenti ja avaldasid positiivset arvamust

dokumendile.

Hoolekogu esimees Anne Palmiste tegi ettepaneku kiita heaks Jõhvi Gümnaasiumi

arengukava aastateks 2023-2026.

Poolt: 11

Vastu: 0

Otsustati: Kiita heaks Jõhvi Gümnaasiumi arengukava aastateks 2023-2026.

3. Otsus Jõhvi Gümnaasiumi lõpuaktusel osalemise kohta

Hoolekogu esimees Anne Palmiste tõstatas küsimuse, kas hoolekogu liige osaleb Jõhvi

Gümnaasiumi lõpuaktusel. Tea Allikmäe sõnul võiks sõnavõtt olla kiire ja lühike, Hannes

Reinula sõnul võiks traditsiooni jätkata. Olev Mihkelson jaMarina Lillak lapsed lõpetavad,

nad osalevad lapsevanematena. Lõpuaktus toimub 21.06.2023, kell 13:00, Jõhvi

Kontserdimajas.

Olev Mihkelson andis nõusoleku lõpetajaid hoolekogu poolt tervitada.

7. Muu info Jõhvi Gümnaasiumi direktorilt

Kooli direktor Tatjana Ait andis ülevaate järgmiste teemade kohta:

● 05.-09.06.2023 toimub ka Jõhvi Gümnaasiumis riigigümnaasiumide valikkursuste

nädal - õppimine korraldatud teistmoodi, õpilastelt väga hea tagasiside;

● al 2023/24. õa algab gümnaasiumis eestikeelsele õppele üleminek;

● personalimuudatused (vabad töökohad, asenduskohad);

● sisseastumisprotsessist (avalduste arv, tagasiside, tähtaeg õppekohtade kinnitamiseks);



● lõpetajad 2023 (medalistide jaotus, presidendi vastuvõtt);

● õppeaastat lõpetavad aktused (JG10-11 aktus 14. juunil, JG12 aktus 21. juunil);

● tantsu- ja laulupeol osalemisest;

● 15.-16.08.2023 toimuvad riigigümnaasiumide suvepäevad, JG ja KJG korraldamisel.

8. Jooksvad küsimused

Hoolekogu esimees Anne Palmiste andis teada, et järgmine koosolek toimub augustis

2023.

Hoolekogu esimees Anne Palmiste tänas kõiki osalemise eest.

(allkirjastatud digitaalselt) (allkirjastatud digitaalselt)

Anne Palmiste Ave Pae

Hoolekogu esimees Hoolekogu sekretär


